

## ناقلات تعقد اجتماع الجمعية العامة العادية للمساهمين

الدوحة، قطر - 11 فبراير 2026: عقدت اليوم شركة ناقلات اجتماع الجمعية العامة العادية، برئاسة المهندس/ عبد العزيز جاسم المفتاح، رئيس مجلس الإدارة. شهد اجتماع الجمعية العامة العادية مناقشة النتائج المالية حيث حققت المجموعة صافي ربح موحد قياسي بلغ 1.69 مليار ريال قطري في عام 2025، وهو ما يعكس نمواً بنسبة 3.1% مقارنة بعام 2024.

كما تم عرض لمحنة شاملة عن الأنشطة الرئيسية لعام 2025، وهو العام الذي تجلّت ملامحه في الكفاءة التشغيلية العالمية، والتقدم الملحوظ المحرز في برنامج التوسعة الطموح لاسطول الشركة. وبما أنّ هذا الأداء تجسيداً لنهج الشركة المنضبط في نموذجها التشغيلي، مرتكزاً على الكفاءة التشغيلية في عمليات الأسطول، والحكومة المالية، فضلاً عن الالتزام الراسخ باستدامة القيمة المضافة على المدى الطويل.

وقد صادقت الجمعية العامة على:

- البيانات المالية للمجموعة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
- كما تمت المصادقة على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بقيمة 7.2 دراهم قطرية لكل سهم عن النصف الثاني من عام 2025. وذلك إضافة إلى الأرباح النقدية المرحلية نصف السنوية التي تم توزيعها مسبقاً بقيمة 7.2 دراهم قطرية لكل سهم عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2025. وبذلك يكون إجمالي توزيعات الأرباح عن عام 2025 قد بلغ 14.4 درهماً قطرياً لكل سهم. وسيتم توزيع الأرباح حسب توجيهات هيئة قطر للأسواق المالية من خلال شركة إيداع.
- كما شهد الاجتماع المصادقة على جميع بنود جدول الأعمال الأخرى.

وتعليقاً على أداء الشركة، صرّح المهندس/ عبد الله السليطي، الرئيس التنفيذي لشركة "ناقلات"، قائلاً: "إن النتائج التي تم تحقيقها خلال عام 2025 تجسّد مثابة النموذج التشغيلي وتفاني الكوادر البشرية. لقد وصلنا إلى قمة في تكريم معايير السلامة والموثوقية في كافة عملياتنا، مع الحفاظ على الكفاءة التشغيلية العالمية لاسطولنا. إن هذه النتائج لا تقتصر على تعزيز مكانة ناقلات بوصفها شريكاً رائداً في قطاع نقل الغاز الطبيعي المسال عالمياً حسب، بل تؤكد أيضاً التزامنا الراسخ بتحقيق قيمة مستدامة لمساهمينا وعملائنا وشركائنا الإستراتيجيين على حد سواء".

ظلّ الأداء التشغيلي لشركة ناقلات المحرك الجوهرى للأداء المالي خلال عام 2025، حيث حققت الشركة معدل موثوقية تشغيلية بلغت نسبته 99.6%， وهو ما يعدّ ضمن أعلى المعدلات عالمياً. كما أحرزت الشركة إنجازاً نوعياً بعدم تسجيل أية إصابات عمل مهدّرة للوقت (LTI) لعمليات الإسطول.

كما تم تسليط الضوء على التقدم الذي أحرزته الشركة في المراحل المختلفة لتبني جيلٍ جديد من ناقلات الغاز في أحواض بناء السفن الرائدة في كل من كوريا الجنوبية والصين، حيث من المقرر استلام أولى السفن من عدد 40 ناقلة قبل نهاية العام الجارى. ويعكس هذا البرنامج التركيز الإستراتيجي لشركة "ناقلات" على تحديث أسطولها، وتعزيز قدراتها التشغيلية لدعم تطوير شبكة نقل عالمية للغاز الطبيعي المسال تنسق بالموثوقية والأمان والمسؤولية البيئية، بما يتماشى مع معايير ومتطلبات الاستدامة العالمية.

وقد أعرب مجلس الإدارة عن خالص امتنانه وعظيم تقديره لسعادة المهندس/ سعد بن شريدة الكعبي، وزير الدولة لشؤون الطاقة، العضو المنتدب والرئيس التنفيذي لشركة قطر للطاقة، لدعمه المتواصل وتوجيهاته السديدة. كما أعرب مجلس عن فائق شكره للسادة المساهمين، والإدارة التنفيذية، وكافة موظفي الشركة، وبورصة قطر، وهيئة قطر للأسواق المالية، وجميع شركاء ناقلات الإستراتيجيين، تقديرأً لجهودهم الدؤوبة في دعم مسيرة نجاح الشركة.

- انتهى -

## Nakilat Holds Annual General Meeting for Shareholders

**Doha, Qatar – February 11, 2026:** Nakilat convened its Annual General Meeting (AGM) today, chaired by Eng. Abdulaziz Jassim Al-Muftah, Chairman of Nakilat's Board of Directors. The AGM presented an opportunity for discussion of the financial results in which Nakilat achieved a record consolidated earnings results, with a net profit of QAR 1.69 billion for the fiscal year 2025, reflecting a 3.1% growth compared to 2024.

The meeting also provided a comprehensive overview of key activities conducted in 2025, a year defined by operational delivery and tangible progress on Nakilat's fleet expansion programme. This performance reflects Nakilat's disciplined operating model, supported by fleet operations, prudent financial stewardship, and a continued focus on long-term value creation.

The General Assembly approved:

- The Group's financial statements for the fiscal year ended 31 December 2025.
- Endorsed the Board of Directors' recommendation to distribute cash dividends of 7.2 Qatari Dirhams per share for the second half of year 2025. This is in addition to the half-yearly interim cash dividend of 7.2 Qatari Dirhams per share in respect of the six-month period ended 30 June 2025. Together, the total cash dividend distribution amount is 14.4 Qatari Dirhams per share for the year 2025. These dividends will be distributed in line with the directives of the Qatar Financial Market Authority through Edaa.
- All items on the agenda were endorsed during the AGM.

Commenting on the Company's performance, Eng. Abdullah Al-Sulaiti, Chief Executive Officer of Nakilat, said: "Nakilat's performance in 2025 reflects the strength of the operating model and the dedication of our people. We continued to deliver safe and reliable operations, maintained high fleet efficiency across the fleet. These results reinforce Nakilat's position as a leading partner in the global LNG shipping industry and underline our steadfast commitment to delivering value to our shareholders, customers and stakeholders."

Nakilat's operational performance remained a key driver of its financial performance during 2025. The Company achieved an operational reliability rate of 99.6%, ranking among the highest globally, and recorded a zero Lost Time Injury (LTI) rate across the fleet operations.

The AGM also highlighted the Company's progress across various stages of construction of next-generation gas carriers at leading shipyards in South Korea and China, with the first of the 40 vessels scheduled for delivery by the end of the year. The programme reflects Nakilat's strategic focus on fleet modernization, enhanced operational capability, and supporting the development of a reliable, safe, and environmentally responsible LNG shipping network aligned with global sustainability standards and requirements.

The Board of Directors extended its sincere gratitude to H.E. Saad Sherida Al-Kaabi, Minister of State for Energy Affairs and President and CEO of QatarEnergy, for his continued support. The Board further noted their appreciation for Nakilat's shareholders, management, employees, Qatar Stock Exchange, Qatar Financial Market Authority, and its valued strategic partners.

**-Ends-**

## ناقلات: الجمعية العامة العادلة تصادق على جميع بنود جدول الاعمال

تم عقد اجتماع الجمعية العامة العادلة لشركة ناقلات يوم الأربعاء الموافق 11 فبراير 2026، بقاعة المختصر، بفندق ريتزكارلتون - الدوحة، وقد تمت مناقشة جميع بنود جدول أعمال الاجتماع، والمصادقة على بنود جدول الاعمال كما يلي:

### جدول أعمال الجمعية العامة العادلة:

1. تمت المصادقة على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة وعن مركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في 31/12/2025 والخطط المستقبلية.
2. تمت المصادقة على تقرير مدقق الحسابات، عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2025، (بما في ذلك تقريره عن ضوابط الرقابة الداخلية على التقارير المالية (ICOFR)، وتقرير الحوكمة).
3. تمت المصادقة على الميزانية وحساب الأرباح والخسائر عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2025.
4. تم إعتماد تقرير الحوكمة عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2025.
5. تمت الموافقة على توصية مجلس الإدارة بشأن توزيع أرباح نقدية عن النصف الثاني من عام 2025 المنتهي في 31/12/2025 بنسبة 7.2% من رأس المال، بما يعادل 7.2 دراهم قطرية لكل سهم، مما سيرفع إجمالي توزيعات الأرباح للسنة المالية المنتهية في 31/12/2025 لتصبح 14.4% من رأس المال، بما يعادل 14.4 دراهم قطرية لكل سهم.
6. تم إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسئولية عن عام 2025، وإعتماد المكافأة المقررة لهم.
7. تمت الموافقة على اختيار السادة/ (KPMG) كمراقب الحسابات الخارجي للسنة المالية 2026، وتحديد أتعابه.
8. تمت الموافقة على ما يلي
  - (أ) تفويض مجلس الإدارة بالموافقة على أي برامج إصدار ديون مستقبلية أو برامج دين، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر على السندات، الصكوك، أو أي أوراق مالية أخرى للدين أو قروض متوسطة أو طويلة الأجل (سواء كانت بالريال القطري أو بعملات أخرى) بأي سقف يراه مناسباً من وقت لآخر، سواء تم إصدارها مباشرةً أو من خلال إحدى الشركات التابعة أو شركة ذات غرض خاص (SPV) وتوفيق مجلس الإدارة لتحديد حجم البرنامج وشروط كل إصدار، مع مراعاة شروط الجهات التنظيمية.
  - (ب) تفويض مجلس الإدارة باتخاذ جميع الإجراءات اللازمة نيابةً عن الشركة أو أي من شركاتها التابعة أو شركة ذات غرض خاص (SPV) فيما يتعلق بأي من البرامج وإنشائها (إذا لزم الأمر) وتحديثاتها الدورية (بما في ذلك أي زيادة في سقف البرنامج) أو أي إصدار بموجب أي من البرامج، وفقاً للمتطلبات التنظيمية. ولهذا الغرض، يجوز لمجلس الإدارة تفويض الإدارة العليا للاتفاق على أي هيكيل وأي شروط تجارية (بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر استخدام أي من أصول الشركة أو أي من شركاتها التابعة أو التصرف فيها عند إصدار سندات أو صكوك) وأى إصدار ضمن أي برنامج، وكذلك توقيع (أو تفويض في توقيع) أى مستند يتعلق بأى من تلك البرامج نيابةً عن الشركة أو أي من شركاتها التابعة حسبما يراه مناسباً.

## Nakilat: The AGM Endorses All Items on its Agenda

The Ordinary General Assembly of Nakilat was held on Wednesday February 11<sup>th</sup>, 2026, at Al Mukhtasar Ballroom, in the Ritz-Carlton Hotel. The discussion covered all the points on the meeting agenda and endorsed the following items:

### Agenda of the Ordinary General Assembly:

1. Ratified the report of the Board of Directors on the Company's activities and financial position during the fiscal year ended 31/12/2025 and future plans.
2. Ratified the External Auditor's Report on the Fiscal Year Ended 31/12/2025, (including his report on Internal Control over Financial Reporting (ICOFR), and Corporate Governance Report).
3. Ratified the Company's balance sheet and profit & loss account for the fiscal year ended 31/12/2025.
4. Ratified the Governance report for the year ended 31/12/2025.
5. Approved the Board of Directors' suggestions regarding distribution of cash dividends for the second half of the year 2025 ended 31/12/2025 amounting (7.2%) of the capital, which is equivalent to (7.2 Qatari Dirhams) per share. The total dividend distribution for the year ended 31/12/2025 (14.4%) of the capital, which is equivalent to (14.4 Qatari Dirhams) per share.
6. Approved to release and discharge the Board of Directors members from their responsibilities and approved their remuneration for the year 2025.
7. Approved the appointment of External Auditor (KPMG) for the fiscal year 2026 and determined their fees.
8. Approved the below:
  - (i) To authorize the Board of Directors to approve any future debt issuance or debt programmes, including, but not limited to, bonds, sukuks, or any other debt securities, or medium- or long- term borrowing (whether in Qatari Riyals or other currencies), of any limit it deems appropriate from time to time, whether issued directly or through a subsidiary or special purpose vehicle, and to authorize the Board to determine the size and terms of the programme of each issuance in accordance with the conditions issued by the regulatory.
  - (ii) The Board of Directors is authorised to take any and all actions necessary for and on behalf of the Company or any of its subsidiaries or any special purpose vehicles in respect of any of the Programmes, its establishment (as required), their periodic updates (including any increase in a Programme limit) or any issuance under any Programme, subject to regulatory requirements. For this purpose, the Board of Directors may authorise the senior management to agree any structure, any commercial terms (including without limitation using or disposing any of the Company's or its subsidiaries' assets in case of a bond or sukuk) and any issuance under any Programme and to sign (or to delegate the signing of) any document relating to any Programme on behalf of the Company or any of its subsidiaries as it deems fit.